

## 葵青劇院25周年食肆優惠 Dining Privilege for 25th Anniversary of Kwai Tsing Theatre



為慶祝葵青劇院開幕25周年，凡持有2024年7月於葵青劇院演出之**國際綜藝合家歡**或**中國戲曲節**的節目／活動門票，於節目／活動當天惠顧牧羊少年咖啡館（葵青劇院店）晚市（下午5時30分後），單一發票消費滿\$400或以上，全單可享八五折優惠。

To celebrate the 25th Anniversary of Kwai Tsing Theatre, ticket holders of **performances/activities** for **International Arts Carnival** or **Chinese Opera Festival** held at Kwai Tsing Theatre in July 2024 are eligible to enjoy 15% off for a single bill of \$400 or above **on the date of performance/activity** after 5:30pm at The Alchemist Cafe (Kwai Tsing Theatre).

#### 使用條款及細則 Terms and Conditions:

(1) 請於點餐前出示當天節目門票，影印本無效。(2) 每張門票只限使用乙次。(3) 此優惠只限堂食。每次每枱只可享用此優惠乙次。(4) 此優惠不可與其他優惠一同使用。(5) 持票人消費後，食肆會在門票背面蓋上公司印章，以確認已享有有關優惠。(6) 如有任何爭議，食肆保留最終決定權。請留意食肆公布的其他使用細則。

(1) Please show the ticket before placing order. Photocopies are not acceptable. (2) Each ticket should be used once only. (3) The offer is only applicable for in-house dining and should be used once only in a single bill per table. (4) The offer cannot be enjoyed with other discounts or privileges. (5) A company stamp will be marked on the back of the ticket by the restaurant to record the offer. (6) The restaurant reserves the right of decision on all matters concerning the offer. Please pay attention to other Terms and Conditions issued by the restaurant.